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To: |;

From: 51.20
gs

12effls 12512 5.1.2

Sent: Tue 2/16/2021 7:19:33 PM

Subject: RE: ik meende van de |GJ gehoord te hebben dat jgz-ers niet ingezetgaan worden voor COVID vaccinaties omdat de JGZ

doorgang moet vinden. Is datzo?

Received: Tue 2/16/2021 7:19:33 PM

)[IEEESI @minvws ni]

Dank voor voorbereiding en terugkoppeling!

van: [| BEN BE. BED) CREE @ minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 14:34

Aan: BE fs =)}JE @minvws.nl>; = BEDJIEE e minvws.nl>

Onderwerp: RE: ik meende van de IG) gehoord te hebben dat jgz-ers niet ingezet gaan worden voor COVID vaccinaties omdat de JGZ

doorgang moet vinden. Is dat zo?

Dank voor de check!

Ik mai [EEE eze mailwisseling die gestart is tijdens het overleg met het BT JGZ door omdat het de JGZ betreft.

De IGJ-inspecteur maakte er namelijk wel een punt van tijdens een overleg met de JGZ-beroepsgroepen vorige week. De

wettelijke taken van de JGZ moeten namelijk wel uitgevoerd kunnen worden, zeker nu er veel (kwetsbare) kinderen uit beeld

zijn geraakt. De jeugdartsen die nu meewerken doen dat in hun vrije tijd doen of alleen maar heel even in het begin bij het

opzetten van de organisatie gelet op hun kennis van vaccinatiecampagnes. De IG] verwachten wel een stijging van de benodigde
inzet in het najaar en is bevreesd dat hiervoor nog niet voldoende inzet voor geregeld is/gerekend wordt op inzet van de JGZ.

Samen met de directie MEVA (macro economische en arbeidsmarktvraagstukken) werk ik aan het dossier ‘opleidingen Wpg'.
MEVA financiert de club die o.a. voor deze artsen als centraal werkgever fungeert gedurende de opleiding, PG is verantwoordelijk
voor beleid. We trekken vaak samen op in de contacten met het veld zodat we het brede VWS-beleid kunnen toelichten en het

PG-beleid. We hebben ook gezamenlijk de koepel van deze artsen gesubsidieerd om het imago te verbeteren en beroep onder de

aandacht te brengen bij studenten. Bij dit ‘dossier’ hoort ook de arbeidsmarktproblematiek. Dit speelt alleen bij mijn weten op

het terrein van de JGZ. Voor artsen al jaren en voor verpleegkundigen sinds kort en steeds meer.

Als je nog dingen wilt meegeven vanuit jouw ervaringen met opleidingen of er meer over wilt weten, ik hoor het graag.

Groeten,

Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 13:17

Aan: E JIE eminvws.n)>
Onderwerp: RE: ik meende van de IG) gehoord te hebben dat jgz-ers niet ingezet gaan worden voor COVID vaccinaties omdat de JGZ

doorgang moet vinden. Is dat zo?

Weet ik even niet. Ik check het wel even bil ER want die heeft deze overleg met de 1G).

Prima overleg zojuist, dank nog voor de voorbereiding.

Is het onderwerp van de arbeidsmarktproblematiek (personeelstekorten bij GGD en JGZ) bij ons/bij jou als dossier belegd?

Groeten,

5.12

Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 12:25

aan: BEE BE (3B) SEE minvws.ni>
Onderwerp: ik meende van de IG) gehoord te hebben dat jgz-ers niet ingezet gaan worden voor COVID vaccinaties omdat de JGZ

doorgang moet vinden. Is dat zo?
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